

Iavoloha. Le Président Andry Rajoelina a reçu le nouvel ambassadeur américain

Mardi, 05 Mars 2019 16:24 - Mis à jour Mercredi, 06 Mars 2019 04:59



VIDÉO



Vaovao avy amin'ny Masoivoho Amerikana

Nanolotra ny taratasy manendry azy tamin'ny Filohan'ny Repoblika Andry Rajoelina teny amin'ny Lapam-panjakana Iavoloha androany maraina ny Ambasadaoro vaovaoari' Etazonia miasa sy monina eto Madagasikara Michael Pelletier. Nanitranterin'ny Ambasadaoro Pelletier nandritra ny fihonana ureo fiaraha-miasa izay efa misy eo amin'ny firenena roa tonta. Nilaza ihany koa ny Ambasadaoro fa miandry fatratra ny fiaraha-miasa amin'ny governemanta sy amin'ny sehatra tsy miankina izy hitadiavana izay fomba tsara indrindra hanohanana an'i Madagasikara hanatratra ny tanjony.

Mankasitraka.
Antontanavito, faha-5 Marsa 2019

MOHABOMBA NY AMBASADARO AMERIKANA MICHAEL PETER PELLETIER



Vontendry ho Masoivohon' i Etazonia eto Madagasikara ny ny Vondron'ny Comores tamin'ny 3 Janjary 2019 koa Michael Peter Pelletier. Ny 5 Marsa 2019 izy no nanolotra ny taratasy faneendrana azy hiasa eto Madagasikara tamin'ny Filohan-piaviana Andry Rajoelina.

Ny 16 Aogositra 2018 Asadrantsoa Pelletier no notendren'ny Filoha Donald Trump. Efa nisihana andrikitra ambony teo amin'ny tanjany ara-fihainana-bilany izy, no amin'ny sekajin'ny minisitry-mpiolontanana. Nisehatra teo amin'ny tontolon'ny fifindrana ara-diplomatika amerikana ihany koa ny tanjany, hatramin'ny taona 1987.

Farany teo dia natana ny andrikitra sojabe teo anivon'ny "School of Professional and Area Studies" no amin'ny "Foreign Service Institute" izy. Efa nasa tanina misona amerikana miisa valoivelan'ny Etazonia ny tanjany ary niasana andrikitra ambony teo amin'ny fitaonana teo amin'ny Departemanta-panjakana Amerikana. Anvon'izany ny mahaosany ny toerany ny Mpanolo-tanana Vaoalohany tany amin'ny Masoivoho amerikana tany New Delhi, Inde, ary koa ny soan'ny Sekretarana-panjakana lefitra teo amin'ny Birao misihana ny rindran'ny momba an'i Afrika. Andriantsoa Pelletier dia nahazo ny maha-palaizana B.S.F.S teo amin'ny Oniversite Georgetown, nahazo *Certificat d'Etudes Politiques* teo amin'ny lantim' d'Etudes Politiques tao Paris, Frantsa ihany koa, ary natan'ny diploma M.I.A. teo amin'ny Oniversite Columbia. Nahazo marim-pandositrahana miisa 13 ary amin'ny Departemanta-panjakana Amerikana izy, anison' izany ny "Presidential Meritorious Award" izy ny "Languist of the year".

BIOGRAPHY OF U.S. AMBASSADOR MICHAEL PETER PELLETIER



Michael Peter Pelletier was appointed as the United States Ambassador to the Republic of Madagascar and the Union of the Comoros on January 7, 2019. Ambassador Pelletier presented his credentials to President Andry Rajoelina on March 5, 2019. Ambassador Pelletier was nominated by President Trump on August 16, 2018. He is a career member of the Senior Foreign Service, class of Minister-Counselor, and has served as an American diplomat since 1987. Most recently, Ambassador Pelletier served as the Dean of the School of Professional and Area Studies at the Foreign Service Institute, United States Department of State. He has served at eight U.S. Missions overseas and in senior leadership positions at the U.S. Department of State, including as Deputy Chief of Mission at the U.S. embassy in New Delhi, India, and Deputy Assistant Secretary in the Bureau of African Affairs. Ambassador Pelletier earned a B.S.F.S. from Georgetown University, a Certificat d'Etudes Politiques from Institut d'Etudes Politiques, Paris, France, and a M.I.A. from Columbia University. He is the recipient of thirteen senior State Department awards, including a Presidential Meritorious Service Award and the Linguist of the Year.

BIOGRAPHIE DE L'AMBASSADEUR AMERICAIN MICHAEL PETER PELLETIER



Michael Peter Pelletier a été nommé Ambassadeur des Etats-Unis auprès de la République de Madagascar et de l'Union des Comores le 7 janvier 2019. L'Ambassadeur Pelletier a présenté ses lettres de créance au Président Andry Rajoelina le 5 mars 2019. L'Ambassadeur Pelletier a été nommé par le Président Trump le 16 août 2018. Il est un diplomate de haut rang au service des affaires étrangères, de classe ministre-conseiller, et a servi en tant que diplomate américain depuis 1987. Plus récemment, l'Ambassadeur Pelletier a occupé le poste de Doyen de la School of Professional and Area Studies à l'Institut du Service Diplomatique du Département d'Etat des Etats-Unis. Il a servi auprès de huit missions à l'étranger et a occupé des postes de direction au sein du Département d'Etat, notamment en tant que Premier Conseiller à l'Ambassade des Etats-Unis à New Delhi, Inde, et Sous-secrétaire Adjoint au sein du Bureau chargé des Affaires africaines. L'Ambassadeur Pelletier a obtenu le diplôme de Licence et sciences du Service Diplomatique (B.S.F.S.) de l'Université de Georgetown, un certificat d'Etudes Politiques de l'Institut d'Etudes Politiques de Paris, France ainsi qu'un M.I.A. de l'Université Columbia. Il a reçu 13 distinctions, notamment un "Presidential Meritorious Service Award" et la médaille du "Linguiste de l'Année."